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В настоящем сборнике представлены тезисы докладов 8-го международного семинара
“Аналитические методы анализа и дифференциальных уравнений” (АМАДЕ-2015). Семинар
проводится Белорусским государственным университетом и Институтом математики НАН
Беларуси. Оргкомитет благодарит Беларуский Республиканский Фонд фундаментальных
исследований за финансовую поддержку данного издания. Тезисы публикуются в авторской
редакции.
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The abstracts of reports of the 8th International Workshop “Analytical Methods of Analysis
and Differential Equations” (AMADE-2015) are presented in this book. The conference is held by
the Belarusian State University and Institute of Mathematics of Belarusian National Academy of
Sciences. Organizing committee expresses its gratitude to the Bealrusian Fund for Fundamental
Scientific Research for financial support of this publication. The abstracts are published in author’s
edition.
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